
     Johtokunta  6/2023 muistio 
Suomen Islanninhevosyhdistys ry:n johtokunnan kokous 
 
Aika  16.5.2023 klo 20.00 
 
Paikalla Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja)  
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Pipsa Wagner (PW, nuorisovaliokunta) 
Nicola Bergman (NB, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Marika Moring (varajäsen) 
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri) 
Pia Ralli (PR, UV:n jäsen ja HUJO-edustaja) 
 

Poissa  Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja) 
Johanna Korpi (JK, jalostusvaliokunta), häntä tuurasi KV:n asioissa Kati Susi kun KV-asioita käsiteltiin 
Julia Wejberg (JW, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
 

 
 
ASIAT 
1§ Kokouksen avaus  

● SU avasi kokouksen klo 20.05 
2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 

● Kokous on laillinen ja päätösvaltainen 
3§ Esityslistan hyväksyminen 

● Esityslista hyväksyttiin 
4§ Edellisen kokouksen pöytäkirja 

• Kokouksen 5/2023 pöytäkirja hyväksyttiin. 
5§ Talousasiat 

5.1. Taloustilanne 
● Päätili 37 596,79 e 
● Baanatili 26,14 e 

5.2. PM talousasiat 
● budjettitoteuman tilanne, ei valmis  

o Ahvenanmaan maakunta-avustuksen loppumaksun päätös ei ole vielä tullut 
5.3. Km-korvaukset tapahtumissa. Asia jätettiin edelleen pöydälle. 

6§ Jalostusvaliokunta 
• Jalostusnäyttely 18.-19.5.2023 

 Hevosia yhteensä 29, joista 15 oli varsoja (kokonaisarvosteltavia 3, nuoria 3-4 v. 
rakennearvosteltavia 9, yli 4 v. 2) 

• Johanna Koivunen tekee näyttelystä jutun lehteen 
• TT hoitaa kannatustuotteiden myynnin (SIHY-shop) 
• SU hoitaa NV:n buffa- ja tuotemyynnin 

• JTR osallistui breading leadereiden kokoukseen, jossa käytiin läpi FEIF-kokousessa päätettyjä asioita 
• Tehdään Hippokselle 50-v. onnittelupostaus instagramiin (tägätään Hippos) näyttelyn jälkeen (KA) 

7§ Koulutusvaliokunta 
• Kurssipalautteita saatu, joista suurin osa on ollut peruspalautteita. Palautteista käy myös ilmi, että 

syksyn kurssi pidettäisiin paikassa, jossa olisi maneesi. Tämä siksi, että syksyn säät voivat olla 
arvaamattomat. KV työstää asiaa. 
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• Johanna Elgholm (FEIF 4 -tason opettaja) pitää Nuorten hevosten koulutus -peruskurssin 12-13.9. 

(valmistava päivä 11.9.) 
• Elgholm toivoo eritasoisia hevosia valmistavaan päivä, joka käytetään ko. hevosiin tutustumiseen 
• kurssi on kaikille avoin, mutta pakollinen FEIF 2 -tason opiskelijoille 
• Maiju Varis ja Jenni Kurki toimivat apuohjaajina 

• Ohjaajien vuosihuoltoon syksyllä ohjaajaksi tulossa Mette Mannseth 
8§ PR-valiokunta  

● Hevoset Bastionissa 7.-11.6.: Vastuuhlö on Liina Kuusela 
o tällä hetkellä 5 passiratsukkoa (3 Iso Tuomistolta ja 2 Talli Thrasta), tarvitaan 1 lisää 
o lisää toimihenkilöitä tarvitaan myös 

● SM 2023: Kisajohtaja on Tanja Ufer 
o Taru hoitaa sponsorihankintaa 
o Tarja on vastuussa VIP-tilasta ja -henkilöistä 
o Ypäjältä on tilat varattu 
o Haven striimaa kisat 

● HIHS 2023  
o La aamulla lyhyt näytös lasten matineassa  
o La illalla 15 min klinikka  

9§ Nuorisovaliokunta 
● FEIF Youth camp 2023 Ypäjän hevosopistolla 

○ ilmoittautuminen on päättynyt 
○ 42 maksavaa osallistujaa, enemmän kuin koskaan aikaisemmin 

■ Islannista tulee enemmän osallistujia kuin muista maista, koska halukkaita sieltä on niin 
paljon 

■ Suomesta on 3 osallistujaa 
○ ohjaajia 6 hlöä 

10§ Urheiluvaliokunta 
● Ypäjän ovaaliradan kunnostus 

• asennusviikonloppu oli 29.-30.4.2023 
• rata on valmis ja kunnossa 

● FEIF-tuomaripalkkiot: asia ei ole edistynyt 
● UV:lta kysymys johtokunnalle: Pitääkö askellajiratsastuksen tuomareiden olla SIHY:n jäseniä? 

• Johtokunta ehdottaa: jos tuomari ei ole SIHY:n jäsen, tuomarilisenssiin liittyvät pakolliset 
koulutukset eivät ole maksuttomia 

● Johtokunta pyytää, että UV tekee lisäselvityksen em. pohjalta 
● Maajoukkueratsukoiden valintasuunnitelma (PR) 

• SRL haluaa olla mukana päätöksen teossa 
• Jutta Koivula SRL:n puolelta yhteyshenkilö 
• 21.6. tehdään alustava virallinen päätös SRL:a varten  
• SM-kisojen päätöspäivän iltana 8.7. pidetään johtokunnan lyhyt kokous, jossa päätetään 

maajoukkueen lopullinen kokoonpano. 
● Kisaajille tullaan tekemään kysely liittyen kisaamiseen ja kisajärjestelmään. 
● Aluevalmentajiksi tuli 3 hakemusta. UV päätti valita kaikki kolme. Aluevalmennuskeskustelu voidaan 

aloittaa SRL:n kanssa. 
11§ Muualla päätetyt asiat 

● Ei muualla päätettyjä asioita 
12§ Yhteistyöjärjestöt 

● SRL  
o SU osallistui puheenjohtajien verkostotapaamiseen. SU tekee tilaisuudesta koosteen ja tallentaa 

sen Driveen. 
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o SU osallistui Hevoshäme-webinaariin 5.5. aiheena ”Vastuullisuusviestintä – hyvepuhetta vai 

tekoja ja kilpailuedun rakentamista?”. Webinaari-tallenne löytyy YouTubesta: 
https://youtu.be/NUQFwTF4Kd4  

● FEIF 
o SU osallistui FEIF:n puheenjohtajien kokoukseen. SU tekee tilaisuudesta koosteen ja tallentaa 

sen Driveen. 
● ESRA 

o GK-säännöt ovat työnalla. Sandy Carson ja työryhmä ovat keskustelleet asiasta talvella, mutta 
sen jälkeen ei ole tapahtunut mitään uutta.  

o SU kysyy asiaa NIHC:ltä 
● NIHC 

13§ Muut esille tulevat asiat  
13.1. Jäsenistön viestit – ei ole tullut uusia viestejä. 
13.2. SIHY-risteily: tilanne (SU ja TN) 

• Alun perin suunnitelmissa on ollut Tallinnan risteily 28.-29.10.2023 
• TN tehnyt excel-tiedoston, jossa on hintavertailu. Tiedosto löytyy Drivestä. 
• laivat ovat laivayhtiöiden mukaan täysiä, joten tilanne on epävarma 
• TN kysyy vielä myös Turku-Tukholma-Turku -risteilyjä 
• keskustelua jatketaan FB-ryhmässä ja tarvittaessa pidettään kokous 

               13.3. SIHY strategia, visio, missio, arvot: ei uutta -> asia jätetään edelleen pöydälle. 
13.4. Varaston vaihdon tilanne: ei uutta -> asia jätetään pöydälle. 
13.5. Kysely jäsenistölle ja islanninhevosystäville 2023: TN ja MM kertovat tilanteen  

• KA etsii vielä PR-valiokunnan kysymykset 
• TT ja MM tekevät lomakkeen Google formsilla, jonka jälkeen se käydään vielä läpi ja 

testataan. 
13.6. Sosiaalinen toimintalupa -työryhmä: ei uutta -> asia jätetään pöydälle 

14§ Seuraava kokous 
● SIHY johtokunta 7/2023 ti 20.6.2023 klo 20 Meet 
● ylimääräinen johtokunnan kokous Ypäjällä/Meet 8.7. illalla 

15§ Kokouksen päättäminen 
• SU päätti kokouksen klo 21:55 

 
 
 
 

 

https://youtu.be/NUQFwTF4Kd4

